

在職家庭及學生資助事務處
學生資助處
專上學生資助計劃及專上學生免入息審查貸款計劃
課程編號一覽表

Working Family and Student Financial Assistance Agency (WFSFAA)
Student Finance Office (SFO)

Course Coding Sheet for Full-time Accredited Self-financing Programmes
Covered by the Financial Assistance Scheme for Post-secondary Students (FASP)
and the Non-means-tested Loan Scheme for Post-secondary Students (NLSPS)

2023/24

明愛社區書院
Caritas Institute of Community Education
院校編號 Institution Code : CT

注意事項 Points to Note :

- (1) 本課程編號一覽表只包括截至 **2023年1月3日** 「專上學生資助計劃」及「專上學生免入息審查貸款計劃」所涵蓋以自資形式開辦並經評審的全日制專上課程。更新的課程編號一覽表可在本處網頁 (<http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/tc/postsecondary/fasp/general/coding.htm>) 查閱。若課程編號一覽表內課程有任何變更，本處將決定有關課程是否符合「專上學生資助計劃」及「專上學生免入息審查貸款計劃」的申請資格。

This Course Coding Sheet only embraces full-time accredited self-financing programmes covered by FASP and NLSPS as at **3 January 2023**. The most up-to-date Course Coding Sheet is available at the WFSFAA website (<http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/en/postsecondary/fasp/general/coding.htm>). Should there be any changes to the programmes included in the Course Coding Sheet, the SFO shall decide the eligibility of the programmes under FASP and NLSPS.

- (2) 部份課程的全年學費總額或會因應學生的入學年份或就讀年級而有所不同。請根據你在 2023/24 學年的全年學費總額，從下頁課程編號一覽表 **第 3 欄** 中，選擇一個與 **第 5 欄** 全年學費總額相符的課程編號。

For some courses/ programmes, the annual total tuition fee may vary, depending on the year of intake or the year of study. Please select from **Column (3)** of the following Course Coding Sheet a suitable Course Code with annual total tuition fee in the 2023/24 academic year (as shown in **Column (5)** of the Course Coding Sheet) corresponding to the actual tuition fee you will pay for the year.

- (3) 在計算「專上學生資助計劃」及「專上學生免入息審查貸款計劃」的資助額時，全年學費總額不包括學生會會費或部份學生須修讀的增補課程的學費等。

Student union fee or tuition fee for intensive/ top-up/ supplementary/ remedial language courses/ programmes, etc. taken by the students will not be counted as part of the annual total tuition fee in the calculation of financial assistance offered under FASP and NLSPS.

明愛社區書院

Caritas Institute of Community Education

院校編號 Institution Code : CT

(1) 院校 課程編號 Institution Course Code (只供參考用) (for reference only)	(2) 院校課程名稱 Institution Course / Programme Name	(3) 學生資助處 課程編號 SFO Course Code	(4) 學生資助處 課程名稱 SFO Course Description	(5) 全年 學費總額 Annual Total Tuition Fee (港幣 HK\$)
HECF4007	長者健康及社區照顧高級 文憑（二年制課程）：二年 級（此課程不會在 2023/24 學 年招收一年級新生） Higher Diploma in Health and Community Care for the Elderly (2-year Programme) : Year 2 (No new intake of Year 1 students since 2023/24 academic year)	12H870ED	2-Yr HD in Health & Comm Care for the Elderly (Yr 2)	61,430.00

如有任何查詢，請聯絡你就讀的院校。

For enquiries, please contact your institution.